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PROJEKT PROTOKOŁU NR IV/2014 

Z SESJI RADY MIEJSKIEJ W GŁOGÓWKU 

z dnia 29 grudnia 2014 r. 

 

Obrady IV Sesji Rady Miejskiej w Głogówku odbyły się w Sali posiedzeń Urzędu 

Miejskiego. Otwarcia i przeprowadzenia dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej 

Mieczysław Hołówko.  

Na 15 Radnych, podczas obrad obecnych 15.  

Lista obecności Radnych, gości zaproszonych do udziału w sesji oraz lista sołtysów 

stanowią odrębny załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM przywitał wszystkich zgromadzonych. Następnie przedstawił 

proponowany Porządek obrad: 

1.  Sprawy regulaminowe 

a) otwarcie sesji, 

b) stwierdzenie Quorum, 

c) uchwalenie porządku obrad,  

d) przyjęcie Protokołu z I, II oraz III sesji RM. 

2.   Informacja Burmistrza o pracy między sesjami. 

3.   Uchwalenie budżetu Gminy Głogówek na 2015 rok oraz Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Głogówek na 2015-2018. 

4.   Zatwierdzenie Planu Pracy Rady Miejskiej na 2015 rok. 

5.   Zapytania Radnych - interpelacje. 

6.   Podjęcie uchwał: 

a) w sprawie zmiany budżetu Gminy Głogówek na 2014 rok, 

b) zmieniająca uchwałę nr XXXVII/273/2013 Rady Miejskiej w Głogówku z dnia 30 

grudnia 2013 r. w sprawie współdziałania z Gminą Kędzierzyn – Koźle w zakresie 

realizacji obowiązku zapewnienia opieki bezdomnym psom wyłapywanym z terenu 

Gminy Głogówek w 2014 roku, 

c) w sprawie współdziałania z Gminą Kędzierzyn – Koźle w zakresie realizacji 

obowiązku zapewnienia opieki bezdomnym psom wyłapywanym z terenu Gminy 

Głogówek w 2015 roku, 

d) w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Głogówek na rok 2015, 
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e) w sprawie uchwalenia "Rocznego programu współpracy z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 

rok 2015" dla gminy Głogówek.  

f) w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego na zawarcie 

umowy dzierżawy nieruchomości stanowiących mienie Gminy Głogówek,  

g) w sprawie likwidacji samorządowego zakładu budżetowego w celu zawiązania spółki  

z ograniczoną odpowiedzialnością, 

h) w sprawie przedłużenia czasu obowiązywania dotychczasowych taryf dla zbiorowego 

zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków określonych przez Zakład 

Mienia Komunalnego w Głogówku, 

i) w sprawie ustalenia górnej stawki opłaty ponoszonej przez właścicieli nieruchomości 

za usługi w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu 

nieczystości ciekłych.   

7.  Udzielenie odpowiedzi na interpelacje Radnych zgłoszone na sesji bieżącej. 

8.  Wolne wnioski. Sprawy bieżące. 

9.  Zakończenie IV Sesji Rady Miejskiej w Głogówku. 

 

Przed przystąpieniem do uchwalenia wyżej przedstawionego Porządku obrad Radny 

Piotr Bujak zgłosił dwa wnioski formalne tj.: 

1. wniesienie do Porządku obrad sprawozdania wynikającego z § 13 pkt 4 Statutu Gminy 

Głogówek,  

2. zdjęcia z Porządku obrad projektu uchwały w sprawie likwidacji samorządowego 

zakładu budżetowego w celu zawiązania spółki z ograniczoną odpowiedzialnością, 

motywując, że Radni nie zostali zapoznani ze szczegółami niniejszej procedury,  

a decyzje podejmowane są w pośpiechu. Przekształcenie ZMK jest sprawą głęboko 

ingerującą w ustrój Gminy Głogówek oraz kwestie budżetowe, wobec czego temat ten 

winien zostać poddany pod szerszą dyskusję.  

Przewodniczący RM zapytał o dalsze uwagi, co do Porządku obrad.  Następnie poddał pod 

głosowanie w/w wnioski: 

ad 1. wynik głosowania: 7 za/ 8 przeciw/ 0 wstrzymało się; 

ad 2. wynik głosowania: 7 za/ 8 przeciw/ 0 wstrzymało się. 

W związku z nie otrzymaniem wymaganej większości głosów powyższe wnioski zostały 

oddalone. Przewodniczący RM poprosiło o przegłosowane proponowanego Porządku obrad. 

Wynik głosowania: 9 za/ 2 przeciw/ 4 wstrzymały się.   
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Kolejno Przewodniczący RM przywołał protokoły z trzech pierwszych Sesji Rady. 

Zapytał o uwagi, co do ich treści. W związku z brakiem zastrzeżeń, każdy protokołów  

z osobna został poddany pod glosowanie. Wszystkie zostały przyjęte jednogłośnie.  

 

Ad 2.  

Burmistrz Głogówka Andrzej Kałamarz odczytał informację o swojej pracy w okresie 

międzysesyjnym, która została przyjęta do wiadomości i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad 3.  

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował o przystąpieniu do uchwalenia budżetu 

gminy Głogówek na 2015 rok, po czym oddał głos Wiceprzewodniczącej RM Bogusławie 

Poremba. Wiceprzewodnicząca zapoznała zgromadzonych  z treścią następujących uchwał:  

• Uchwałą nr 428/2014 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej 

dnia 12 grudnia 2014 r. w spr. opinii o przedłożonym projekcie uchwały budżetowej 

gminy na 2015 r., 

• Uchwałą nr 429/2014 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej 

dnia 12 grudnia 2014 r. w spr. opinii o przedłożonym projekcie uchwały  

o wieloletniej prognozie finansowej Gminy Głogówek, 

Przedstawione uchwały Regionalnej Izby Obrachunkowej pozytywnie opiniowały w/w 

projekty uchwał dotyczące budżetu Gminy Głogówek na 2015 rok.  

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Przewodniczących Komisji 

Stałych Rady Miejskiej w Głogówku o przedstawienie opini w przedmiotowej sprawie: 

• Komisji ds. budżetu, finansów, inwestycji i remontów – opinia pozytywna, 

• Komisja ds. społecznych – opinia pozytywna, 

• Komisja ds. Rolnictwa i Ochrony Środowiska – opinia pozytywna, 

• Komisja Rewizyjna – opinia pozytywna. 

Wobec powyższego Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie budżetu Gminy Głogówek na 2015 rok.  

Wynik głosowania: 8 za/ 4 przeciw/ 3 wstrzymały się. 

Następnie pod głosowanie poddany został projekt uchwały w sprawie wieloletniej 

prognozy finansowej Gminy Głogówek. 

Wynik głosowania: 8 za/ 4 przeciw/ 3 wstrzymały się. 
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Ad 4.  

Przewodniczący RM odczytał proponowany „Planu Pracy Rady Miejskiej na 2015 

rok”, który został poddany pod głosowanie. Wynik głosowania przedstawiał się następująco: 

14 za/ 0 przecie/ 1 wstrzymała się. 

Plan Pracy Rady Miejskiej na 2015 rok stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

Ad 5.  

Interpelacje: 

Wiceprzewodnicząca Bogusława Poremba: 

1. wskazała, by w planie wiosennego łatania dziur ująć ulicę Ogrodową w Racławicach 

Śląskich, szczególnie okolice wiaduktu kolejowego, 

2. ponownie wniosła o zmianę godzin otwarcia „centrum kształcenia” w Racławicach 

Śląskich, wskazując godz. 16.00, jako porę otwarcia placówki. Stwierdziła, iż obecnie 

świetlica jest otwarta od godz. 12.00, co powoduje, iż młodzież gimnazjalna 

przesiaduje tam zamiast uczestniczyć w szkolnych zajęciach. 

 

Radna Róża Zgorzelska w imieniu mieszkańców Biedrzychowic poprosiła o ujęcie w planie 

modernizacji dróg na 2015 rok, drogi „siedlung”. Dodała, że niniejszy postulat jest zgłaszany 

corocznie od 2010 roku.  

 

Radny Stanisław Stadnicki odnosząc się do wniosku Wiceprzewodniczącej dot. zmiany 

czasu pracy „centrum kształcenia” uznał, iż jak najbardziej zasadnym jest, by świetlica 

otwarta było od godz. 16.00. Następnie Radny zgłosił niżej wymienione interpelacje: 

1. zapytał, czego dotyczyło spotkanie Burmistrza w Vrbnie w Czachach i czy w związku 

z tym planowane jest podjęcie jakichś projektów polsko –  czeskich, 

2. zapytał czy w perspektywie rozpoczynającej się kadencji planowana jest budowa 

drogi, która mogłaby połączyć Racławice Śląskie z Czachami. Wskazał, że istnieje 

fizyczna możliwość budowy takiego połączenia – po polskiej stronie długość odcinka 

mierzyłaby od ok. 600 metrów do 1 km, natomiast po czeskiej ok. 300 metrów. 

Oświadczył, że rozpoczęta kadencja jest ostatnią, podczas której możnaby pozyskać 

środki na dofinansowanie takowej inwestycji, 

3. poprosił o udzieleni informacji czy jest już ustalony harmonogram zebrań sołeckich  

w ramach których nastąpią wybory sołtysów. 
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Radny Piotr Bujak: 

1. oświadczył, że z posiadanych informacji wynika, że terminy zebrań sołeckich były już 

konsultowane, wobec czego prosi o pilne przekazanie ich Radnym, 

2. podał, że Gmina Głogówek, jako jedna z nielicznych nie posiada aktualnej „Strategii 

Rozwoju Gminy”, zapytał Burmistrza jak przebiegają prace nad tworzeniem nowej 

strategii, 

3. wskazał, że w pierwotnie przedłożonym projekcie budżetu były przewidziane środki 

na kanalizację w miejscowości Wróblin,  zostały one jednak przesunięte, na wniosek 

Klubu „Niezależni Razem” na poczet miejscowości Kierpień – Rzepcze. W związku  

z powyższym poprosił o przedstawienie informacji, kiedy zostanie wykonana 

kanalizacja we Wróblinie, jak również o przedstawienie rzeczywistych kosztów, które 

ponoszą mieszkańcy z tytułu nie posiadania kanalizacji sanitarnej, 

4. odnosząc się do swojego pierwszego wniosku formalnego zgłoszonego na początku 

obrad, zwrócił się do Burmistrza Głogówka z zapytaniem czy zamierza on 

przestrzegać Statutu Gminy. Ponadto wskazał, iż Statut zawiera wiele przestarzałych 

zapisów i wymaga nowelizacji, 

5. poprosił o publiczne udostępnienie danych kontaktowych osób, które są 

odpowiedzialne za odśnieżanie dróg gminny.  

 

Radna Gabriela Nizińska: 

1. wskazała na potrzebę ustanowienia zakazu parkowania na chodniku na ul. Kościuszki, 

2. poprosiła o bardziej precyzyjne tytułowanie Zarządzeń Burmistrza. 

 

Radny Marek Pelka poinformował, że podczas procedur komisyjnych było mowa  

o planowanym spotkaniu Burmistrza z Marszałkiem Województwa w sprawie przebudowy 

drogi Głogówek – Krapkowice. Zapytał czy spotkanie to miało miejsce i co ewentualnie 

ustalono.  

 

Radny Henryk Regimowicz: 

1. zwrócił uwagę, że wzdłuż ul. Dworcowej istnieją tylko dwa przejścia dla pieszych. 

Wskazał, że nie ma możliwości poruszania się pieszo wychodząc od ul. Jana Pawła II 

zarówno w prawo jak i w lewo. Nie ma też przejścia dla pieszych, by muc bezpiecznie 

przedostać się na chodnik znajdujący się po drugiej stronie ulicy, 
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2. wskazał, że droga prowadząca z „Helbergu” w stronę ul. Skargi, przy nowej 

„Biedronce” jest bardzo stroma. Uznał, że wskazanym byłoby wybudowanie chodnika 

w tym miejscu, bądź usytuowanie poręczy celem poprawienia bezpieczeństwa 

pieszych.  

 

Radny Tomasz Nosol: 

1. odniósł się do zgłaszanego na minionych sesjach, przez Wiceprzewodniczącą 

Bogusławę Poremba wniosku w sprawie wycinki drzew i zakrzaczeń wzdłuż drogi 

polnej Wierzch – Racławice Śląskie. Zapytał, na jakim etapie są przygotowania do 

niniejszych prac, 

2. w obliczy planowanej restrukturyzacji ZMK wielu pracowników obawia się o swoje 

miejsca pracy. Zapytał czy został stworzony plan przekształcenia zakładu.  

 

 

Ad 6.  

Podjęcie uchwał: 

a) w sprawie zmiany budżetu Gminy Głogówek na 2014 rok, 

Wynik głosowania: 

9 za/0 przeciw/6 wstrzymało się. 

 

b) zmieniająca uchwałę nr XXXVII/273/2013 Rady Miejskiej w Głogówku z dnia 30 

grudnia 2013 r. w sprawie współdziałania z Gminą Kędzierzyn – Koźle w zakresie 

realizacji obowiązku zapewnienia opieki bezdomnym psom wyłapywanym z terenu 

Gminy Głogówek w 2014 roku, 

Wynik głosowania: 

15 za/0 przeciw/0 wstrzymało się; 

 

c) w sprawie współdziałania z Gminą Kędzierzyn – Koźle w zakresie realizacji 

obowiązku zapewnienia opieki bezdomnym psom wyłapywanym z terenu Gminy 

Głogówek w 2015 roku, 

Wynik głosowania: 

15 za/0 przeciw/0 wstrzymało się; 
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d) w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Głogówek na rok 2015, 

Wynik głosowania: 

13 za/1 przeciw/1 wstrzymał się; 

 

e) w sprawie uchwalenia "Rocznego programu współpracy z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 

rok 2015" dla gminy Głogówek, 

Wynik głosowania: 

12 za/0 przeciw/3 wstrzymały się; 

 

f) w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego na zawarcie 

umowy dzierżawy nieruchomości stanowiących mienie Gminy Głogówek,  

Wynik głosowania: 

15 za/0 przeciw/0 wstrzymało się; 

 

Przed przystąpieniem do podjęcia kolejnego projektu uchwały Przewodniczący RM, w woli 

wyjaśnienia poinformował zgromadzonych, iż przyjęcie niniejszej uchwały spowoduje 

wszczęcie procedury restrukturyzacji Zakładu Mienia Komunalnego w Głogówku, tj. 

opracowanie programu przekształcenia. Wszelkie szczegóły będą sukcesywnie omawiane 

podczas procedur komisyjnych.  

g) w sprawie likwidacji samorządowego zakładu budżetowego w celu zawiązania spółki  

z ograniczoną odpowiedzialnością, 

Wynik głosowania: 

8 za/5 przeciw/2 wstrzymały się; 

 

h) w sprawie przedłużenia czasu obowiązywania dotychczasowych taryf dla zbiorowego 

zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków określonych przez Zakład 

Mienia Komunalnego w Głogówku, 

Wynik głosowania: 

12 za/0 przeciw/3 wstrzymały się; 
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i) w sprawie ustalenia górnej stawki opłaty ponoszonej przez właścicieli nieruchomości 

za usługi w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu 

nieczystości ciekłych 

Wokół niniejszego projektu powstała wśród Radnych dyskusja, co do zasadności uchwały. 

Radni wskazali, iż nie zgadzają się na zapiski w niej zawarte, a w szczególności na podwyżkę 

stawek. W rezultacie, czego po przeprowadzeniu procedury głosowania, której wynik 

przedstawiał się następująco: 0 za/15 przeciw/0 wstrzymało się, proponowany projekt 

uchwały został oddalony.  

 

Ad 7.  

Przewodniczący RM oddał głos Burmistrzowi Głogówka, który poinformował, że 

odpowiedzi na wnioski i interpelacje Radnych złożone na sesji bieżącej, zostaną udzielone  

w formie pisemnej.   

 

Ad 8.  

 Wolne wnioski. Sprawy różne.  

Radny Mariusz Wdowikowski ponowił wniosek dot. ustawienia lustra drogowego  

w Tomicach, przy skrzyżowaniu z drogą w kierunku Góreczna.  

 

 Radny Andrzej Wawer zapytał czy znane jest stanowisko Wojewódzkiego 

Konserwatora Zabytków dotyczące budowy skateparku na terenie parku miejskiego. Zapytał 

także o sposób nadzoru i rozliczania opłat ponoszonych z tytułu realizacji obowiązku 

zapewnienia opieki bezdomnym psom.  

 Wobec powyższego Pani Skarbnik wyjaśniła, że Urząd comiesięcznie otrzymuje 

wykaz psów przebywających w schronisku, wyłapanych z terenu naszej gminy i na tej 

podstawie dokonywane są wyliczenia należności. Tak, więc Gmina ponosi opłaty za 

faktycznie przebywające tam czworonogi.  

 

Radny Mariusz Wdowikowski w imieniu mieszkańców Szonowa poprosił  

o zwrócenie się do Wojewódzkiego Konserwatora Zabytków o wykreślenie miejscowości  

z wpisu do układu ruralistycznego. Wskazał, że stwarza to wiele problemów i utrudnia 

wszelkie przebudowy i rozbudowy budynków. 

Odnosząc się do powyższego Burmistrz poinformował, że odbył spotkanie  

z Wojewódzkim Konserwatorem Zabytków, który poinformował go, iż kwestia układu 
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ruralistycznego miejscowości leży w gestii Wojewody Opolskiego. Wobec czego 

wystosowano pismo do Wojewody, na które póki, co Gmina nie otrzymała odpowiedzi.  

Odpowiadając na pytanie Radnego Andrzeja Wawra, Burmistrz wyjaśnił, że temat 

skateparku został przedstawiony Pani Konserwator wraz z kompletną dokumentacją. 

Zaakceptowana została przebudowa dolnej części parku w okolicy tamtejszego wejścia.  

 

Wiceprzewodnicząca Bogusława Poremba zwracając się od obecnego Zastępcy 

Dyrektora ZMK Pana Andrzeja Małogłowskiego poprosiła o wyjaśnienie sprawy związanej  

z wymianą podliczników wodomierzy. Wskazała, że do niektórych mieszkańców Racławic 

Śląskich dotarły zawiadomienia o konieczności wymiany podliczników w związku  

z upływem ich terminu legalizacji. Zapytała na czyj koszt będzie dokonana wymiana. 

Zastępca Dyrektora ZMK Pan Andrzej Małogłowski wyjaśnił, iż kwestia wymiany 

wodomierza leży w gestii właściciela budynku. Zakład odpowiada jedynie z wymianę 

licznika głównego.  

Wobec powyższego, mając na uwadze osoby starsze i samotne, Wiceprzewodnicząca 

zapytała czy ZMK może dokonać tych wymian, a następnie wystawić rachunek za usługę.  

Zastępca Dyrektora ZMK odpowiedział, że jeśli zakład otrzyma zlecenie, na jego 

podstawie dokona stosownej wymiany.  

 

Radny Andrzej Żebrowski zapytał, z czego wynika 4-5 letni okres legalizacji 

wodomierzy. 

Zastępca Dyrektora ZMK wyjaśnił, że okres legalizacji liczników zależy od ich 

średnicy i jest określony odrębnymi przepisami.  

 

Radny Piotr Bujak w nawiązaniu do ostatniego posiedzenia Komisji Rewizyjnej, 

poinformował o wniosku dotyczącym nagrywania obrad sesji kamerą wideo i publikowania 

ich w sieci – na żywo bądź z opóźnieniem czasowym. W odczuciu Radnego wniosek ten 

spotkał się z przychylnością niektórych członków Komisji. Wskazał, że taka forma 

rejestrowania posiedzeń byłaby odpowiedzią na oczekiwania społeczeństwa i przyczyniłaby 

się do zbudowania większego zaufania mieszkańców wobec Rady Miejskiej, jak również 

przybliżyłaby pracę samorządu mieszkańcom Gminy. Podał, iż odpowiedzią Burmistrza na 

niniejszy wniosek było stwierdzenie, że „sesje będą nagrywane, jeżeli Radny Bujak (...) to 

zasponsoruje”. Wobec czego zaproponował, by dla wspólnego dobra wszyscy członkowie 

Rady złożyli się na ów „monitoring”. 
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W związku z powyższym wystąpieniem Przewodniczący Rady Miejskiej 

zaproponował, by na początek nowej kadencji popracować w sposób zwyczajowo przyjęty.  

A później sprawa ta zostanie poddana pod dyskusję. Wskazał ponadto, iż podobny wniosek 

został wystosowany przez Radnego Stanisława Stadnickiego podczas posiedzenia Komisji 

Budżetu. 

 

Radny Andrzej Żebrowski poinformował, że był obecny na posiedzeniu Komisji 

Rewizyjnej i wolą sprostowania przedstawił, iż Burmistrz nie powiedział, „żeby Radny Bujak 

zasponsorował” monitoring tylko „żeby Radny Bujak zorientował się w kosztach”. Wobec 

czego Radny Żebrowski zwracając się do Radnego Bujaka zapytał, czy takowe rozeznanie 

zostało przeprowadzone.    

Radny Piotr Bujak odpowiedział, że się orientował, co do kosztów. 

Niniejszą dyskusję przerwał Przewodniczący RM. Wskazał, że bedzie ona 

kontynuowana podczas procedur komisyjnych. Poprosił o dalsze wolne wnioski.  

 

Radna Gabriela Nizińska poprosiła, by podczas kolejnych Sesji Rady obecny był radca 

prawny, gdyż poruszanych jest wiele kontrowersyjnych tematów, wymagających wyjaśnień, 

za przykład podała podjętą uchwałę w sprawie likwidacji ZMK. Wskazała, że 

zaobserwowała, iż Burmistrz zasugerował członkom „Klubu Niezależni Razem”, jak mają 

głosować wobec wniosku o zdjęcia z Porządku obrad projektu uchwały w/w sprawie.  

 Przewodniczący RM poprosił Radną, by w przyszłości nie sugerowała takich 

insynuacji. Wskazał, że niniejsza uchwała daje Burmistrzowi możliwość rozpoczęcia 

procedur dążących do stworzenia spółki z o.o.  

Burmistrz oświadczył, że radca usprawiedliwiał wcześniej swoja dzisiejszą 

nieobecność. 

 

Radna Róża Zgorzelska poprosiła o przedstawienie mieszkańcom Biedrzychowic 

rozpiski, na co została wydana nagroda w kwocie 8 tys. zł., którą otrzymała tamtejsza „Grupa 

Odnowy Wsi” za najlepszy projekt. Wskazała ponadto, że poręcz która została zamontowana 

przy budynku byłego przedszkola, z uwagi na niepełnosprawne dziecko, powinna zostać 

dofinansowana z PFRONU. Natomiast farba zużyta do wymalowania ścian została zakupiona 

ze składki rodziców. Zaznaczyła, że pieniądze z nagrody zostały wypracowane przez 

mieszkańców, wobec czego chcieliby oni wiedzieć, na co dokładnie zostały wydatkowane. 

Wskazała, że otrzymała informację z Urzędu Marszałkowskiego o planowanej kontroli  
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w/w sprawie. Poinformowała także, iż mieszkańcy Biedrzychowic chcieliby spotkać się  

z kontrolującymi. 

 

Radny Marek Pelka podał, że ma przed sobą otwarty statut Gminy Głogówek. 

Przywołał treść § 34 ust. 4 „Odpowiedź na interpelację jest udzielana w formie takiej, w jakiej 

została złożona. Odpowiedzi na ustnie złożone interpelacje adresat składa na tym samym 

posiedzeniu. W wyjątkowych sytuacjach na kolejnej sesji. Na interpelację pisemną – 

odpowiedź pisemną, w terminie 14 dni – na ręce Przewodniczącego Rady i radnego 

składającego interpelację”. Wobec powyższego Radny poprosił Burmistrza oraz 

Przewodniczącego RM o przestrzeganie zapisów Statutu.    

Przewodniczący RM oświadczył, że niniejsza kwestia zostanie rozważona.  

Radny Piotr Bujak odnosząc się do Statutu Gminy Głogówek wskazał także na 

niezastosowanie się przez Burmistrza do § 13 ust. 4 niniejszego Statutu, tj. przedstawienia 

sprawozdania o stanie Gminy.  

Odnosząc się do powyższego Przewodniczący RM wskazał, że Porządek obrad I Sesji 

RM był odgórnie ustalony przez Komisarza Wyborczego, wobec czego nie było możliwości 

manipulacji przy nim.  

Kolejno głos zabrał Sołtys Sołectwa Wierzch Pan Norbert Czaja, który przychylił się 

do postulatu Radnego Mariusza Wdowikowskiego dot. zasadności wpisywania wiosek do 

układu ruralistycznego. Wskazał, że jest to powodem wielu problemów i przeszkód. 

Zwracając się do Radnego Piotra Bujaka podał, że w przeciągu ostatnich ośmiu lat nie spotkał 

się z opinią, by istniały jakiekolwiek trudności czy uwagi na linii współpracy Burmistrz – 

Sołtysi. Wyraził opinię, że Radni opozycyjni nie są konsekwentni w swoim postępowaniu, 

gdyż różnie głosują w tych samych sprawach.  

Radny Piotr Bujak stwierdził, że: „za Pana tego nie zrozumiem, co miałem na myśli”, 

następnie podziękował za „cenne uwagi” i poinformował, że lokalne czasopismo szuka 

dziennikarzy, a Sołtys wykazuje talent publicystyczny. 

Powyższą dyskusję uciął Przewodniczący RM. 
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Radna Róża Zgorzelska zapytała, na jakim etapie jest partnerstwo miast Rietberg – 

Głogówek i czy w ogóle jeszcze istnieje.  

Następnie Przewodniczący RM odczytał pismo gratulacyjne Wojewody Opolskiego 

Ryszarda Wilczyńskiego z okazji wyboru nowej kadencji Rady Miejskiej. Przywołał także 

pismo złożone przez Radnego Piotra Bujaka, dotyczące zmiany godziny obrad Sesji. 

Poinformował, że niniejsza kwestia została poddana pod dyskusję podczas procedur 

komisyjnych. Większość Radnych postanowiła, by pozostać przy przyjętych ramach 

czasowych. Co nie wyklucza, że w szczególnych przypadkach może być koniecznym 

zwołanie Sesji w godz. popołudniowych czy nawet wieczornych. Przewodniczący RM 

poinformował ponadto o złożonym przez Radnego Piotra Bujaka projekcie uchwały 

dotyczącym obniżenia wynagrodzenia Burmistrza Głogówka. Wskazał, że niniejszy projekt 

winien zaopiniować radca prawny. Zapytał czy w związku z powyższym z radcą skontaktuje 

się Radny czy ma to zrobić on sam. Polecił, by w przyszłości do wszelkich składanych do 

Biura Rady projektów uchwał, była załączana opinia radcy prawnego.  

Radny Piotr Bujak poprosił Przewodniczącego RM o przedłożenie niniejszego 

projektu radcy prawnemu.   

Przewodniczący RM wskazał, że zgodnie ze Statutem leży to w gestii składającego 

projekt uchwały. Następnie zakończył dyskusję.  

 

Ad 9. 

Przewodniczący RM Mieczysław Hołówko zakończył obrady IV Sesji Rady Miejskiej  

w Głogówku. 

 
 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej  
w Głogówku 

 
Mieczysław Hołówko 

 
Protokolant: 
Małgorzata Wolf 


